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Abstract (en)
The spring (37) has a hairspring (41) whose inner coil has a collet (40) arranged on a mounting structure (32). Another hairspring (43) is connected
to the outer coil of the hairspring (41). An inner coil of the hairspring (43) has a device (47) for shifting the pinning point comprising a free end
arranged to be secured to a balance spring stud in the plane of hairspring (43). The shifting device has a structure (42) connected to the inner coil
through an u-shaped bend extending from the inner coil of the hairspring (43) to avoid providing elastic torque. An independent claim is included for
movement structure.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à un spiral (7, 37) comportant un premier ressort-spiral (11, 41) dont la spire interne comporte une virole (10, 40) agencée
pour être montée sur un axe (2, 32), un deuxième ressort-spiral (13, 43) relié à la spire externe du premier ressort-spiral (11, 41) par un dispositif
à élévation de courbe (15, 45). Selon l'invention, la spire interne du deuxième ressort-spiral (13, 43) comporte un dispositif de décalage (17, 47)
du point pitonnage comprenant une extrémité libre (6, 36) agencée pour s'attacher à un piton (8, 38) dans le plan dudit deuxième ressort-spiral.
L'invention concerne le domaine des résonateurs du type balancier - spiral.
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